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افتتاح پروژه های اولویت دار بخش سندرک تا پایان شهریورماه

  رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان میناب از افتتاح و بهره برداری از پروژه های اولویت دار بخش سندرک تا پایان شهریورماه 
سال جاری خبر داد.  جواد نظامی متولی ورزش شهرستان میناب ضمن تقدیر از تلاش های انجام شده توسط دلسوزان به امر 
ورزش در منطقه گفت: هم اکنون نگاه خوب مدیرکل ورزش و جوانان استان و معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان میناب 
کمیته برنامه ریزی استان،  اعتبار خوبی به ورزش شهرستان تخصیص دهیم  تا بتوانیم در  به ورزش شهرستان باعث شده 
که سهم بخش سندرک از این اعتبار خوب به جز ۵۰ میلیون بودجه سرمایشی شامل تخصیص اعتبار دو زمین فوتسال چمن 
مصنوعی و محله ای در دو روستا از دهستان های این بخش، ادامه اعتبارات لازم جهت تکمیل دو پروژه مشارکتی  روستای شیب 

گرو است. وی گفت: تا پایان شهریور ماه جاری این اعتبارات به بخش تزریق خواهد شد. کوه و 

روسای هیات ها  مردان خستگی ناپذیری در دل 
که در مسیر توسعه و رشد فوتبال  فوتبال ما هستند 

استان تلاش می کنند و قطعا به نتایج خوبی 
گر همه همدل شویم  می رسیم.امینی زاده افزود: ا
کار  با همکاری و حمایت از همدیگر و صداقت در 
کوشش برای جوانان استانمان معنا پیدا می کند  و 

چون بازیکنان توانایی داریم

روز شمار پیست دوومیدانی شهرستان رودان  65

 صبح ساحل  //محمود رئیسی :
روزنامه  خوانندگان  از  بسیاری  یقینا  را  بندرعباس  فارس  خلیج  ورزشگاه  افتتاح  شمار  روز 
تارتان  به پیست  مربوط  روزنامه صبح ساحل  روزشمار جدید  یاد دارند.  به   صبح ساحل 
برای مسوولان  باشد  این روزشمار  تذکر جدی   امید داریم  که  شهرستان رودان است 
کار شوند و پیست دوومیدانی مجموعه ورزشی  که هرچه زودتر دست به  ورزش  هرمزگان 

کنند .  شهید چمران رودان  را پس از  ۱۲ سال انتظار تارتان 
پیست  در  کردن  تمرین  و  فارس  خلیج  ورزشگاه  به  رودانی  دوندگان  رفتن  و  آمدن  با 
که  کرد چون همه دوندگان  تارتان این ورزشگاه دردی از دوندگان رودانی دعوا نخواهد 

نمی توانند هر روز هزینه بکنند و برای تمرین به بندرعباس بیایند . 
این دوندگان چیز زیادی از مسوولان نمی خواهند و تنها خواستار یک پیست دوومیدانی 
گر خبرهای کشور را رصد بکنیم می بنیم که هر چند روز یک بار دارند در کشور  هستند که ا

کنند ولی در استان ما اندرخم یک پیست مانده ایم.  پیست تارتان افتتاح می 

 صبح ساحل  // حسین نارنجی نسب: 
فوتبال  هیات های  دبیران  و  روسا  نشست 
هیات  رئیس  حضور  با  هرمزگان   شهرستان های 
شهر  فوتبال  هیات های  روسای   و  استان  فوتبال 
ستان ها در سالن مرکز بین المللی رشد قشم  برگزار 

شد.
در ابتدای جلسه رئیس هیات فوتبال هرمزگان 
و  اقتصادی  وضعیت  این  با  داشت:  اظهار 
در  مالی  امکانات  کمترین   با  و  اسپانسر  نبود 
هرمزگان  فوتبال  تیم های  مختلف  مسابقات 
نتایج خوبی گرفته اند که می توان به عنوان اولی 
پارسیان  دشتی  شهرداری  ساحلی  فوتبال  تیم 
کشور وفوتسال بانوان  این  در لیگ  دسته اول 
شهرستان درلیگ دسته دوم و حضور شایسته 
نوجوانان  برتر  لیگ  در  میناب  نوجوانان  تیم 
مختلف   های  رده  های  قدرتمندتیم  حضور  و 
کشور و برگزاری  باشگاه البدر در  لیگ های برتر   
بندرعباس  میزبانی  به  پایه  رده های  فستیوال 

کرد. اشاره 
پیشنهاد  از  افزود:  ادامه  در  زاده  امینی  عباس 
استقبال  گرفته  انجام  که  کارهای  و  انتقاد  و 
کرده ایم ارتباط مناسبی با روسا  می کنیم و سعی 
و پیشکسوتان داشته باشیم تا بتوانیم از نقطه 

کنیم. نظرات آن ها استفاده 
امینی زاده خاطر نشان کرد :هیات ها بامدیریت 
خواهند  می  که  اهدافی  به  توانند  می  کردن 
که باید برای خود  برسندو نخستین برنامه ای 
که می تواندبه  کنند ساختارسازی است  ترسیم 

یک ثبات پایدار منتهی شود.
روسای  گفت:  هرمزگان  فوتبال  هیات  رئیس 
هیات ها مردان خستگی ناپذیری در دل فوتبال 
فوتبال  رشد  و  توسعه  مسیر  در  که  هستند  ما 
خوبی  نتایج  به  قطعا  و  می کنند  تلاش  استان 

می رسیم.
با  شویم  همدل  همه  گر  ا افزود:  زاده  امینی 
در  صداقت  و  همدیگر  از  حمایت  و  همکاری 
کوشش برای جوانان استانمان معنا پیدا  کار و 
گر  ا که  داریم  توانایی  بازیکنان  چون  می کند 
توانیم شاهد جوانانی  امر محقق شود می  این 

درخشان همچون محمد قادری  باشیم.
قشم  فوتبال  هیات  رئیس  جلسه  این  درادامه 
گزارشی از عملکرد هیات فوتبال قشم ارائه نمود. 
کرد : به لحاظ دوری مسافت  امید عبدی بیان 
امسال  اقتصادی  ومشکلات  ازهم  ها  باشگاه 
برای نخستین بار مسابقات فوتبال لیگ برتر به 

کنیم. صورت متمرکز با حضور ۱0 تیم برگزار می 
گفت : رویکرد  قورچی زاده ریئس هیات سیریک 
سمت  به   97 درسال  سیریک  فوتبال  هیات 
دوره های  از  و  بود  ساحلی  وفوتبال  فوتسال 
وموفق  نبودیم  غافل  نیز  وداوری  مربیگری 
شدیم  چند دوره مربیگری وداوری را درسیریک 

برگزار کنیم.
پارسیان  فوتبال  هیات  رئیس  برادر  محمود 
گفت: در سال گذشته به غیر از برگزاری مسابقات 

در رده های مختلف ، این هیات موفقیت هایی 
کرد  کسب  بانوان  درفوتبال ساحلی و  فوتسال 
کشور  وتیم شهرداری دشتی درلیگ دسته اول 
مقام اول را به دست آورد و تیم فوتسال بانوان 

کشور قهرمان شد.  در لیگ دسته دوم 
که چمن  برادر اظهار داشت : هفده سال است 
نشده  وترمیم  بازسازی  پارسیان  شهر  ورزشگاه 
این  فوتبال  مسابقات  برگزاری  زمین  وتنها 
مسئولان  رود  می  انتظار   که  است  شهرستان 

کنند. برای بازسازی آن اقدام 
ضمن  بستک  فوتبال  هیات  ریئس  مقدسی 
ومباحث  آموزش   ، هیات  های  فعالیت  ارائه 
باشگاه داری به صورت اصولی را خواستار شدو 
که  شخصی  های  هزینه  به  باتوجه  همچنین 
ازسوی  هیات انجام می شود سهمی از استان 

گرفته شود . برای هیات بستک درنظر 
گفت : یکی  عابدینی ریئس هیات فوتبال رودان 
از مشکلات چندین ساله ما زمین چمن ورزشگاه  
که تحویل اداره  که با توجه به این  رودان است 
آن  از  نمی توانیم  هنوز  شده  جوانان  و  ورزش 
هیات  رئیس  نایب  نژاد  کنیم.شریفی  استفاده 
مسئولان  از  مندی  گله  با  بندرلنگه  فوتبال  
استان در رابطه با عدم پشتیبانی از باشگاه البدر 
بندرکنگ گفت: باشگاه البدر آبروی استان است 

پس چرا از آن پشتوانه مالی نمی شود.  
باشگاه  این  از  حمایت  عدم   داشت:  بیان  وی 

باعث  دلسردی  مدیران  آن شده است.
گفت:  گرد  بشا فوتبال  هیات  ریئس  نظری 
فوتسال بانوان این شهرستان فعال است. وی از 
هیات استان خواستاریک سهمیه لیگ فوتبال 

برای این شهرستان شد.
گفت:  بندرخمیر  فوتبال  هیات  دبیر  یزدانی 
هیات  در  که  وتحولاتی  تغییر  به  باتوجه 
درفوتبال  خوبی  روند  گرفته  انجام  بندرخمیر 

بندرخمیر درآینده رقم خواهد خورد. 
گزارشی  بندرلنگه  فوتبال  هیات  دبیر  کری  ذا
وخواستار  نمود   ارائه  شده  انجام  فعالیت  از 
حمایت های مالی ازسوی هیات فوتبال استان 

ومسئولان ورزش  شد.
هیات  مختلف  های  کمیته  ریئسان  درادامه 
فوتبال استان به نکته نظرات خود پرداختند. 
مسابقات  اجرایی  کمیته  ریئس  بارانی  محمد 
گفت : مشکلات عدیده ای بر سرراهمان  وجود 
دارد ، اما دراجرای توسعه فوتبال نباید از تلاش 
وجود  همیشه  موانع  و  بکشیم  دست  خود 

داشته است . 
با  ها  شهرستان  فوتبال  های  هیات  ریئسان 
کار توسعه  تدبیر ومدیریت دراین برهه از زمان  

رادنبال کنند. 
بارانی اظهارداشت : شاید بعضی ها باور نکنند  
که درسامان دهی فوتبال استان شروع  حرکتی 
خیلی  می کنیم   دنبال  که  هدفی  با  مارا  شده  

وبالندگی  رشد  شاهد  والان  است  کرده  نزدیک 
باشگاه ها درشهرستان ها هستیم. 

فوتبال  هیات  مالی  امور  ریئس  پزشک  منصور 
گفت : یکسان سازی امور مالی هیات ها  استان 
ها  هیات  وهمه  شده  فراهم  افزار  نرم  تهیه  با 
کنند واز این  موظفند به صورت سیستمی عمل 
دستی  صورت  به  حسابداری  عملیات  بعد  به 
که  هیات ها  مورد قبول نخواهد بود و بهتر است 

هرچه زودتر شناسه ملی تهیه نمایند.
هیات  انضباطی  کمیته  ریئس  پرویزدهقانی 
کمیته  فوتبال استان در ادامه به بیان وظایف 
:کمیته  واظهارداشت  پرداخت  انضباطی 
انضباطی ضمانت سلامت محیط ورزشی است 
کمیته انضباطی  و هیات هاهرچه زودتر مسئول 
خود را معرفی نمایند .وی خطاب به مسئولان 
گفت : درانتخاب اعضای  هیات درشهرستان ها 
کنند و  بر طبق مقررات عمل  آرا  کمیته وصدور 
قبل از رسیدگی  به پرونده های انضباطی هزینه 

دادرسی اخذ شود.
 : گفت  داوران  کمیته  ریئس  ریئسی،  محمود 
گذشته به جز لیگ  هزینه های داوری درفصل 

یک پرداخت شده است.
سه  داوری  کلاس  مدت  درهمین   : افزود   وی 
نیم  توجیهی  کلاس  داوران،  از  تجلیل   ، دو  به 
ماه  هرسه  داوران  وسای  ر  با  نشست   ، فصل 
کادمی داوران جوان برای  یک بار ،  و برگزاری آ
نخستین باردراستان هرمزگان از جمله فعالیت 
عبدالمجید  است.  بوده  کمیته  این  های 
  : گفت  معماری ریئس دپارتمان داوری استان 
کلاس داوری  می باشد اول  هر هیاتی  متقاضی 
باید درخواست خود را ثبت سامانه فدراسیون 
کلاس برگزار خواهد  کند و پس از مجوز  فوتبال 

شد.
جوانان  حاضربرای  درحال   : افزود  معماری 
که علاقمند به داوری  رده سنی ۱7 تا ۲7 سال 
تشکیل  دربندرعباس  داوری  کلاس  هستند 
مدارک  با  توانند  می  سنی  رده  واین  شود  می 
مراجعه  استان  فوتبال  هیات  به  شد  خواسته 

کنند.  وثبت نام 
کمیته فوتسال وفوتبال  حمید رضایی ، ریئس 
کمیته های فعال وبرتر فوتسال   گفت :  ساحلی 
اعزام  کربلا  زیارتی  سفر  به  ساحلی  فوتبال 

می شوند.
فوتسال  کمیته  داشت:انتخاب  بیان  وی 
کمیته   97 سال  در  استان  ساحلی   وفوتبال 
عنوان  به  سیریک  فوتسال  و  ساحلی  فوتبال 
که امیدواریم این روند  در سال  کمیته برتر  بود 

جاری ادامه داشته باشد.
دبیران   و  روسا  سراسری  گردهمایی  در 
استان  های  شهرستان  فوتبال  هیات های 
به  سیریک  شهرستان  فوتبال  هیات  هرمزگان  
در  هرمزگان  استان  فوتبال   برتر  هیات  عنوان 
سال 97  انتخاب شد .هیات های حاجی آباد 

و پارسیان دوم وسوم شدند.

   

گروه ورزشی :  
بودن  به دلیل عدم مناسب  سنگنورد ملی پوش هرمزگانی 
دیواره مسابقات، نتوانست در رقابت های جهانی فرانسه 
کار خود پایان  کسب مدال به  توفیقی داشته باشد و بدون 

داد.
فر  در خصوص عملکردش در مسابقات جهانی  لکزایی  کبری 
در  و  نکرده  کسب  مناسبی  نتایج  متاسفانه  افزود:  فرانسه، 
را  از دیواره در رفتم و هر دو مسیر  گیری نیز  هر دو صعود تایم 
خورده  رنگ  مسابقات  یواره  د  که  این  بیان  با  شدم.وی  فال 
بود و همین موضوع سبب سر بودنش شده بود، خاطرنشان 
کشورهای شرکت کننده نیز نسبت به این موضوع  کرد: تمامی 
معترض بودند و حتی قهرمانان بزرگی همچون رضا علیپور هم با 
در رفتن از دیواره نتوانست راهی فینال شود. لکزایی فر اینچنین 

عنوان  و  دانست  سنگنوردی  رشته  سختی های  از  را  اتفاقاتی 
متحمل  را  زیادی  سختی های  تمرینات  در  مدت  این  در  کرد: 
برای  از هزینه شخصی خود  و  کردم  شده و تلاش شبانه روزی 
گذاشتم اما در چند ثانیه تمامی  اعزام به مسابقات و تمرینات 
تلاش هایم بی ثمر ماند. سنگنورد ملی پوش هرمزگانی با اشاره 
که نیاز مبرم به اسپانسر و حامی مالی دارم زیرا نمی توان  به این 
کرد:  با هزینه شخصی این مسیر قهرمانی را ادامه داد، اضافه 
مرتبه  چندین  سال  طول  در  مسابقات  این دست  از  باید 
که  کنیم تا باتجربه بیشتر راهی مسابقات جهانی شویم  شرکت 
کل ورزش و جوانان هرمزگان دیگر  کنون به جز اداره  متاسفانه تا
را برای ادامه فعالیتم در رشته  کار  حامی ندارم و این موضوع 
که ورزشکاران  کرده است. وی با بیان این  سنگنوردی سخت 
قید  مالی  مشکلات  دلیل  به  که  بوده اند  رشته  این  در  زیادی 

کرد: بدون  ادامه فعالیت در رشته سنگنوردی را زده اند، اظهار 
اسپانسر و حامی مالی در طول یک سال بیشتر از یک مسابقه 
کرد زیرا باید تمامی زندگی ات را بفروشی و راهی  نمی توان شرکت 
مسابقه شوی و تا مسابقه بعدی قرض و قسط های به جامانده 

کنیم.  از هزینه های اعزام قبلی را پرداخت 
چین  مسابقات  برای  امیدوارم  که  این  به  اشاره  با  فر  لکزایی 
کرد:  خاطرنشان  کنم،  پیدا  اسپانسری  بتوانم  مهرماه  در 
سنگنوردی رشته ای با درصد ریسک بالاست و نیاز به حامی 

مالی صدچندان از رشته های دیگر است. 
توجه  با  و  اسپانسر و حامی مالی  با وجود  گفت:  پایان  وی در 
که رکورد جهانی فاصله زیادی نماینده است، می توانم  به این 
اولین بانوی مدال آور ایرانی در مسابقات جهانی در این رشته از 

استان هرمزگان باشم. 

به میزبانی بندرعباس برگزارشد 

رقابت های قایقرانی انتخابی المپیادهای برتر
 صبح ساحل  // محمودرئیسی  

رقابت های قایقرانی استانی جهت حضور در المپیاداستعدادهای برتر ورزشی کشور 
کانوپولو،روینگ،اسلالوم و آب های آرام در بندرعباس برگزارشد. در رشته 

گودرزی مقام دوم و فاطمه  ک بانوان فاطمه ملیوار مقام اول ، ستایش  کایا   در رشته 
کانو بانوان ثنا تینا اول  شد. نگین اسدی  کرد.    در رشته  کسب  پلاشی عنوان سومی را 
جوکار دوم و فاطمه رمضانی در جای سوم ایستاد.در رشته روینگ روژینا راد مقام اول  
ک اسلالوم یکتا صادقی  اول شد. نیکا  منتظری دوم ، زیبا  کایا کرد. در رشته  کسب  را 
کانو اسلالوم مریم ارزانی  عاشوری  و درسا مسلم زاده  سوم و چهارم شدند. در در رشته 

اول ، ایناز چالش پور دوم ، فاطمه محمدی رودباری نیا سوم و آرزو رازبان  چهارم شد.
کانو آقایان امیر محمد رئیسی بر سکوی قهرمانی ایستاد.    محمد رضا  رئیسی   در رشته 
ک محمد صالح حسینی اول شد .  مجیب توسلی دوم و محمد  کایا دوم شد. در  رشته 
کیانی  در مکان سوم ایستاد. در رشته روینگ    صدرا محمدی بر سکوی نخست  حسین 
و چهارم  پورسوم  بیژن  و  محسن  . محمد متیعی  زینلی دوم شد  ایستاد. محمدرضا 
ک میکایل رحیمی مقدم اول، محمد صالح حسینی   دوم،  کایا شدند. در رشته اسلالوم 
کانو  نیکان رفیعی  و محمد علی امینی  در مکان های سوم و چهارم ایستادند. در رشته 
اسلالوم   هومن خسروانی زاده مقام اول را به دست آورد . لازم به ذکر است تیم  قایقرانی  
استان سال گذشته در مسابقات استعدادهای برتر   عنوان اول تمامی رشته های ورزشی 

کرد. کسب نمود  استان را 

به مناسبت روز جهانی شنا           
گران نونهال ونوجوان  هرمزگانی   شنا

به آب زدند    
 صبح ساحل  //  حسین نارنجی نسب 

  رقابت های شنای قهرمانی نونهالان و نوجوانان هرمزگان با معرفی نفرات برتر در 
استخر شهدای هفت تیر بندرعباس پایان یافت .

این  در  گفت:  ساحل  صبح  به  هرمزگان  استان  واترپلوی  و  شیرجه  شنا،  هیات  دبیر   
کننده در هفت  گران شرکت  که در رده سنی زیر هفت تا ۱7 سال برگزارشد شنا رقابت ها 
ماده با هم به رقابت پرداختند. ایوب عامری افزود: در رده سنی زیر 7سال در ماده 
50 متر آزاد ، امیر مهدی علی پوراز شیلات به مقام اول دست یافت . صدرا حبیبیان 
کناری نسب از خلیج فارس مقام های دوم و سوم را به خود  کادمی هفت تیر و رضا  از آ
کرد: در رده سنی 8 سال ماده 50 متر آزاد   رادین جعفری  اختصاص دادند. وی اضافه 
امانی   کشوری و علی  . محمد طاها  کرد  کسب  را  تیر عنوان نخست  کادمی هفت  آ از 
کادمی هفت تیر به ترتیب دوم و سوم شدند .  عامری ادامه داد:  دررده سنی  نیزاز آ
کادمی هفت تیر در سکوی اول ایستاد،  9 سال ماده 50 متر آزاد احسان حدادیان از آ
از  کناری نسب  یاسین  و  یافت  به مقام دوم دست  تیر  کادمی هفت  آ از  اهورا رحیمی 
از  پارسا حسینی  آزاد،امیر  متر  رده سنی ۱0سال درماده 50  .در  خلیج فارس سوم شد 
کادمی هفت تیر درجای  کبرامیری از آ کادمی هفت تیر به مقام اول دست یافت . علی ا آ
کادمی هفت تیر به مقام سوم دست یافت .در رده سنی  دوم ایستاد وکیان مطهریان از آ
کادمی هفت تیر به مقام نخست  کیان شریفیان از ا ۱۱ تا ۱۲ سال در ماده ۱00متر آزاد ، 
کادمی هفت تیر به ترتیب مقام های دوم  از آ آریا مراد پور و دانیال سلجوقی  رسید ، 
کردند.در رده سنی ۱3 تا۱4 سال در ماده ۱00 متر  امیر محمد امیر زاده  کسب  وسوم را
کرد  کادمی هفت تیرقهرمان شد ، محمد نوروزی از شیلات مقام دوم را ازآن خود  از آ
کادمی هفت تیر به مقام سوم رسید .رده سنی ۱5 تا ۱7 سال در ماده  وطاها آرام منش از ا
کرد ، علیرضاخنیفری  کسب  کادمی هفت تیر عنوان نخست  ۱00 متراشکان درگاهی ازآ
گاز سرخون به  از پالایشگاه  از پالایشگاه نفت در مکان دوم ایستاد و محمد  ضیایی 
گران  کرد: شنا مقام سوم رسید . دبیر هیات شنا ، شیرجه و واتر پلو استان هرمزگان بیان 
  ، گاز سرخون  پالایشگاه   ، تیر ، شیلات ، خلیج فارس  کادمی هفت  آ از  کننده  شرکت 
پالایشگاه نفت ، پروانه  ، حجاب وشهرستان های رودان ، پارسیان و جزیره هرمز شرکت 
گفت: توجه به رده های سنی پایه را از اولویت های اصلی هیات شنای  داشتند.عامری 
استعدادهای  شناسایی  و  کشف  برای  مسابقات  گونه  این  برگزاری  و  است  هرمزگان 

بی شمار این رشته است. 

رئیس هیات فوتبال هرمزگان

با این وضعیت اقتصـــادی فـــــوتبــال استـــــان 
عملکــرد خوبــی داشتـه است 

سنگنورد ملی پوش هرمزگانی:

تا مسابقات بعدی باید قسط های اعزام قبلی را جبران کنم


